
STEULER-KCH is your coatings expert for all of the production areas in the automotive industry. Tried-and-tested materials, alongside many years of experience, make us 

a highly efficient partner to the automotive industry: 

 Tough, durable floor coatings 

 Installation on a wide variety of surfaces, including magnesia, steel-fibre-reinforced concrete, reinforced concrete, screed 

 Dust-binding coatings, coatings with or without anti-slip properties, through to highly conductive ESD coatings 

Our coating solutions are of a consistently high quality and tailored to the individual needs of our customers. Our textures take into account both the visual appearance and 

the technical requirements for the flooring. 

Our credentials and satisfied customers speak for themselves: Several hundred thousand square metres of floor area at Opel, VW, BMW, Audi, Bosch and other well-known 

manufacturers in the automotive industry, constantly meeting new expectations and challenges. 

STEULER-KCH – that stands for expert advice, comprehensive support throughout the planning phase and timely execution – even (and especially) when it comes to major 

projects. 

 
 
STEULER-KCH 是您在所有在汽车行业的生产领域的涂料专家。可靠的经受过考验的材料，以及多年的经验，使我们成为汽车行业的一个高效率合作伙伴： 

 坚固，耐用的地面涂层 

 安装在各种各样的表面，包括氧化镁，钢纤维加固混凝土，钢筋混凝土，砂浆层 

 灰尘结合的涂层，涂层具有或不具有防滑性能，通过高度导电的 ESD 涂料 

我们的涂层解决方案是一贯的高品质，并针对客户的个性化需求。我们的质地兼顾用于地板的技术要求和视觉外观 。 

我们的证书和客户满意度不言而喻:在欧宝，大众，宝马，奥迪，博世等其他汽车行业知名厂商的数十万平方米的楼面面积, 我们不断面对新的期望和挑战 

STEULER-KCH - 这代表了专家的意见，在整个规划阶段和及时实施阶段给予了全面的支持---甚至（尤其是）当它涉及到重大项目。 

 


